
Rada města Beroun

ZÁPIS

z 60. schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 10. 2. 2021

od 14:00 hodin ve velké zasedací místnosti budovy radnice

Přítomni: Mgr. Ildikó Fráňova, právník

Ing. Jiří Chalupecký, tajemník

RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Mgr. Eva Chlumská, radní

Mgr. Olga Chocová, radní

Mgr. Ivan Kus, radní
Ing. Irena Mastná, radní

Ing. Michal Mišina, místostarosta

Mgr. Dušan Tomčo, mistostarosta

Hana Tučkova, zapisovatelka

Omluveni: <dle prezenční listiny>

Nepřítomni: <dle prezenční listiny>

Hosté: <dle prezenční listiny>

Předsedající: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Ověřovatelé: Mgr. Eva Chlumská, radní

Návrhová komise: <dle prezenční listiny>

Číslo

bodu

l.

2.

3.

Bod

Komentář

Zahájeni

Schůzi rady města zahájila ve 14. 00 hodin a jednání řídila starostka RNDr. Chalupová.
Ověřovatelkou stanovila Mgr. Chlumskou. Zapisovatelkou určila paní Tučkovou.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Připomínky k zápisu z 59. zasedání Rady města

K zápisu z minulé schůze rady města nebyly vzneseny žádné námitky ani připomínky.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

37/60/RM/2021 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje

program schůze rady města konané dne 10. 2. 2021.



Před zahájením jednání přítomní obdrželi na jednací stoly tyto dokumenty:
l) Vyhodnocení projektu sdílených eiektrokol,

2) Zápis č. 1/2021 ze zasedání komise dopravy, konaného dne 2. 2. 2021,
3) Odpověď na žádost o poskytnutí informací podle zákona č. 106/1999 Sb. o svobodném přístupu
k informacím od Ministerst/a školství, mládeže a tělovýchovy ohledně investiční dotace pro
žadatele Český lev - Union Beroun, z. s.

4) Prezentaci k Pořízení změny ÚP Beroun Bod 60. pozemky 1887/1 a 1887/2 v k. ú. Beroun.
Starostka RNDr. Chalupová navrhla zařadit dokument č. l) jako bod 32. programu RM a dokument

č. 2) jako bod 33. programu RM. Dokument č. 3) byl zařazen v rámci projednávání dotací na sport.

Předkladatel: RNDr, Soňa Chalupová

Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení; Přijato

Informace o plnění usnesení

K informacím o plnění úkolů vyplývajících z usnesení rady města se MgL_J<fis dotázal, proč není
splněn úkol z usnesení č. 405/55/RM/2020 ohledně příkazní smlouvy na zajištění správy a provozu
automatického parkovacího zařízení pro jízdní kola. Odpověděla pí Tučkova, která dokument

zpracovala, že dle sdělení Mgr. Hrabárové to souvisí s tím, že není schválen rozpočet města.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

38/60/RM/2021 Volný návrh zastupitele Ing. Petra Veselého - Zřízení neuvolněného

radního pro informační a komunikační technologie
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Ing. Petr Veselý

I. Rada města vydává

toto stanovisko k volnému návrhu zastupitele Ing, Petra Veselého - Zřízení neuvolněného

radního pro informační a komunikační technologie:
rada města nedoporučuje zastupitelstvu města souhlasit s návrhem Ing. Petra Veselého na
zřízení neuvolněného radního pro oblast informačních a komunikačních technologií.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Zdeňce Slivkové, vedoucí Kanceláře tajemníka

1. 1. zajistit předložení volného návrhu Ing. Petra Veselého - Zřízení neuvolněného radního

pro informační a komunikační technologie se stanoviskem rady města k tomuto
návrhu zastupitelstvu města.

Termín: 12. 2. 2021

Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že k projednání tohoto bodu byl přizván Ing. P. Veselý. Ten se
však omluvil s tím, že se nemůže dostavit, protože už má jiný program.
Sdělila, že rada města má sedm členů, což je dle zákona o obcích maximální počet při 21
zastupitelích a zřízení pozice dalšího radního není možné.

Mqr. Kus podotknul, že i neuvolněný člen rady města je honorován, což by přineslo další
finanční náklady.

Mař. Tomčo doplnil, že odborníky na tuto problematiku úřad má.
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Dále starostka RNDr. Chalupová uvedla, že by byla ráda, kdyby systém tištěných dokumentů pro

jednání rady města přešel do systému elektronického.

Proto byl do jednání rady přizván vedoucí oddělení informatiky pan Štěpán, který radní informoval,
že radní mohou pro svojí práci obdržet notebooky. Vysvětlil, že se jedná o nové notebooky, určené
pro business sféru, se zárukou 5 let, které město vlastni.

Mqr. Kus se dotázal na připojení k internetu.

ian odpověděl, že pro domácí využití je potřeba vlastní wifi připojení, případně hotspot

Předkladatel: Ing. Petr Veselý

Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usnesení

Pan

mobilního telefonu. Pro použití na radnici budou notebooky připojeny na wifi síť radnice.

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

6. 39/60/RM/2021 Volný návrh zastupitele Ing. Petra Veselého - Vybavení základních škol
zřizovaných městem pro distanční výuku

I. Rada města rozhoduje

v souladu s bodem 3. 4. Jednacího řádu zastupitelstva města nezařadit volný návrh zastupitele

Ing. Petra Veselého - Vybavení základních škol zřizovaných městem pro distanční výuku z
důvodu nutnosti přípravy podkladů k řádnému projednání tohoto návrhu na zasedání
zastupitelstva města dne 24. 2. 2021, ale až na program nejblíže následujícího zasedání
zastupitelstva.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. zajistit doplnění informací k upřesnění podmínek k přípravě navrhovaného projektu
Termín: 30.4.2021

Mař. Tomčo uvedl, že návrh nejdříve projedná školská komise, na kterou bude Ing. P. Veselý
pozván.

Předsedkyně komise školské Mař. Chlumská uvedla, že komise se sejde l. 3. 2021. Zástupci všech
škol se k tomu budou moci vyjádřit.

Mař. Kus doplnil, že stanovisko komise je nezbytné.

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Ilona Perglerová

Typ dokumentu: Usneseni

40/60/RM/2021 Zápis č. 1/2021 a č. 2/2021 z jednání Komise pro sport a sportovní
dotace Rady města Beroun

I. Rada města bere na vědomí

zápis č. 1/2021 z jednání Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun ze dne 25.
l. 2021.

II. Rada města bere na vědomí

zápis č. 2/2021 z jednání Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun ze dne l.
2. 2021.

III. Rada města schvaluje

Stránka 3 z 23



Plán práce komise pro sport a sportovní dotace na rok 2021.

K tomuto bodu programu byla přizvána Ing. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit.
Do jednání rady byl přizván předseda komise pro sport a sportovní dotace pan Piskáček.
Ing. Boldi informovala o projednání žádostí o dotace v komisi pro sport a sportovní dotace, Uvedla,
že při první kontrole a vyhodnocení žádostí byl zjištěn diametrální nárůst u klubu Český lev Union
Beroun u kritéria A3, do kterého se započítávají příjmy za rok 2020 od členů a na členy do 19 let.
Vysvětlila, že důvod nárůstu byla dotace na rekonstrukci povrchu fotbalového hřiště od
ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy. Proto byla na MSMT podána žádost o poskytnutí
informací podle zákona č. 106/1999 Sb o svobodném přístupu k informacím. Odpověď na tuto
žádost obdrželi radní na jednací stoly. Po projednání s klubem byio dohodnuto, že tento investiční

přijem nebude zahrnut, protože kritérium A3 nebylo dodrženo. Při přiznání by to výrazně ovlivnilo
výši dotací ostatním klubům.

Pan Piskáček uvedl, že na základě této skutečnosti se komise usnesla, že přestože ČL Union Beroun
uvedl nesprávné údaje, vyřazení z dotačního programu by klub poškodilo.

Dále proběhla diskuze ke sportovnímu centru Eden, který provozuje činnost na komerční bázi.
Mař. Tomčo uvedl, že výběr peněz závisí na tom, zda se jedná o sport kolektivní či individuální a

zda se odehrává venku nebo uvnitř. Eden provozuje sporty ve vnitřních prostorách. Dále uvedl, že
program si klade za cíl získat co nejobjektivnější posouzení klubů. K dotaci pro ČL Union Beroun
uvedl, že přístupem je zklamán, přesto by děti neměly být postiženy.
K plánu práce komise Inq. Boldi nastínila hlavní body, např. plánovaný sportovní den.
Mař. Kus přednesl námět na využití venkovní galerie na propagaci sportu.
K tomu RNDr. Chalupová uvedla, že tisková mluvčí má připravený plán výstav, lze to s ní
konzultovat. Další možností je putovní výstava na samostatných panelech.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Michaela Beranová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

8. 41/60/RM/2021 Vyhodnocení žádostí podaných na základě dotačního programu
"Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2021"

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města

souhlasit s návrhem Komise pro sport a sportovní dotace s poskytnutím dotací z rozpočtu
města Beroun na sportovní činnost pro rok 2021 v celkové výši 4. 999.800,- Kč, v
předloženém znění.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání
Zastupitelstva města Beroun.

Termín: 12. 2.2021

l. 2. v případě schválení dotace Zastupitelstvem města Beroun zajistit uzavření
veřejnoprávní smlouvy s žádajícími subjekty a poskytnutí dotace na bankovní
účet příjemců.

Termín: 31. 3. 2021

tomuto bodu programu byla přizvána Ing. Boidi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit.
Do jednání rady byl přizván předseda komise pro sport a sportovní dotace pan Piskáček.
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Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že dle zavedeného systému je navrženo rozdělit celkově téměř
5 mil Kč. Upozornila, že částka je stejná jako předešlý rok a není ovlivněna úsporami navazujícími
na Covid.

Pan Piskáček uvedl, že v komisi byli mile překvapeni a kladně to kvitovali.

Mař. Kus pochválil práci odboru a komise.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi Hlasování

Zpracovatel: Michaela Beranová Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Typ dokumentu: Usnesení Usnesení: Přijato

9. 42/60/RM/2021 Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu "Poskytováni
dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2021"

K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Lenka Kuhar Daňhelová

I. Rada města souhlasí

s poskytnutím dotací z rozpočtu města Beroun na kulturní činnost v letech 2021 a 2022 podle
návrhu zpracovaného komisí pro kulturu a kulturní dotace ze dne 18. 11. 2020.

II. Rada města doporučuje zastupitelstvu města

schválit poskytnutí dotací na kulturní činnost v letech 2021 a 2022 podle návrhu
zpracovaného komisí pro kulturu a kulturní dotace ze dne 18. 11. 2020, včetně uzavřeni

veřejnoprávních smluv na jejich poskytnutí s jednotlivými žadateli.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školsWí a votnočasových aktivit

1. 1. zajistit uzavření veřejnoprávních smluv se subjekty, kterým byla přidělena dotace
Zastupitelstvem města Beroun.

Termín: 31. 3. 2021

K tomuto bodu programu byla přizvána Ing. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit.
Do jednání rady byla přizvána předsedkyně komise pro kulturu a kulturní dotace pani Kuhar
Daňhelová.

lna. Boldi uvedla, že dotace byly schváleny komisí pro kulturu a kulturní dotace. Upozornila, že u

žadatelů, kteří mají v tabulce uvedenou nulu, neznamená, že nedostanou nic. Tito žadatelé žádají o
dotaci na zájmovou činnost. Zamítnut by! pouze jeden projekt, kter/ získal méně než 20 bodů.
Paní Kuhar Daňhetová uvedla, že přehledné údaje jsou k dispozici.

Mař. Chocová se pozastavila nad dotací č. 12 žadatele Charita Beroun na Ples Dobré vůle Charity
Beroun.

Ing. Boldi reagovala, že je to příspěvek na kapelu. Podotkla, že Charita Beroun vykonává záslužnou
činnost.

Mař. Kus uvedl, že Charita Beroun je jednou z největších Charit v republice, Dále doplnil, že
na činnost Charity, jako sociální služby, město přispívá částkou cca 400 tis. Kč.

Paní Kuhar Daňhetová podotkla, že příspěvek na ples lze vnímat jako platformu veřejného
poděkování za záslužnou činnost.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi Hlasování

Zpracovatel: Ing. Pavla Dvořáková Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Typ dokumentu: Usnesení Usneseni: Přijato
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10. 43/60/RM/2021 Žádost o poskytnutí dotace na celoroční přípravu a organizaci
Mezinárodního hudebního festivalu Talichův Beroun

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Tereza Králová

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města

souhlasit s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun se
subjektem Talichovo Berounsko, z. ú., IC: 08751200, se sídlem Holandská 118, Beroun-

Centrum, 266 Ol Beroun, na celoroční přípravu a organizaci Mezinárodního hudebního

festivalu Talichův Beroun, s termínem realizace 1. 1. -31. 12. 2021, a poskytnutím dotace ve
výši 850.000,- Kč.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání
Zastupitelstva města Beroun.

Termín: 12. 2. 2021

l. 2. v případě schválení Zastupitelstvem města Beroun zajistit uzavření veřejnoprávní
smlouvy sžadateiem Talichovo Berounsko, z. ú., IČ: 08751200, se sídlem Holandská
118, Beroun-Centrum, 266 Ol Beroun.

Termín: 31. 3. 2021

K tomuto bodu programu byla přizvána Ing. Botdi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit.
Do jednání rady byla přizvána ředitelka ústavu Talichovo Berounsko, z. u. paní Králová.
Mqr. Tomčo přednesl úvodní slovo.

Pani Králová uvedla, že po zkušenostech posledního ročníku, kdy se z festivalu uskutečnily pouze
dvě akce, bylo přistoupeno k jinému konceptu festivalu. Plánuje se více menších koncertů v
průběhu celého roku. Repertoár bude přizpůsobený, aby se nemuselo moc zkoušet. Ke koncertům
bude využíván i venkovní prostor zahrady Muzea berounské keramiky. Jako divácky úspěšný
označila Open air koncert. Dirigentské kurzy, které se měly uskutečnit v únoru, byly přesunuty na
čen/en. Dramaturgie festivalu bude počítat i s náhradníky.

RNDr. Chalupová uvedla, že dodatek řeší technickou stránku projektu. Připomněla, aby vyúčtování
dotace bylo včas vyhotoveno. Dále poznamenala, že pojem "dotace" omezuje využití financí.
Mař. Fráňova připomněla, že dotace festivalu vyplývá z licenční smlouvy, která však stále není
podepsaná.

Mař. Kus, jako předseda správní rady ústavu Talichovo Berounsko z. u. uvedl, že zakládací listina

byla zastupitelstvem města schválena v září 20.19. Licenční smlouva není podepsaná, protože
festivalu ještě nebyla přidělena ochranná známka. Z licenční smlouvy citoval, že město Beroun se
zavazuje poskytnout dotaci ve výši minimálně 800 tis. Kč. Plnění povinností ve vztahu k městu

bude předloženo cestou dozorčí rady ředitelkou ústavu. Schůzka k vyúčtování proběhne
11. 2. 2021. Dále uvedl, že příspěvek od města je pro ústav důležitý, protože současnou situací jsou
ovlivněny i vztahy se sponzory. Apeloval na to, aby se nezapomínalo na hlavní smysl vzniku ústavu
Talichovo Berounsko. K dodatku veřejnoprávní smlouvy poznamenal, že mu chybí ve zdůvodnění
to, co rámuje požadavek. Uvedl, že je třeba zdůraznit, že se jedná o příspěvek, nikoliv dotaci.
lna. Boldi sdělila, že v rozpočtu města se jedná o příspěvek, ale v licenční smlouvě je to dotace.
lna. Chalupecký uvedl, že financování projedná s auditorem. Nejedná se o příspěvek organizaci,
ale subjektu.
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lna. Mastná poznamenala, že v roce 2020 se festival poprvé neodehrál celý. Poukázala na to, že

ústav potřebuje cash flow finance na provoz.

Mař. Kus uvedl, že důležité je, že licenční smlouva již byla zastupitelstvem města schválená.

Náklady budou vyúčtovány.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi Hlasování

Zpracovatel: Ing. Pavla Dvořáková Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Typ dokumentu: Usnesení Usnesení: Přijato

11. 44/60/RM/2021 Dodatek č. 2 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnuti dotace z rozpočtu
města Beroun ev. č. 108/2020/DOT/OŠVA uzavřené dne 25. 2. 2020

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města

souhlasit s uzavřením Dodatku č. 2 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu
města Beroun ev. č. 108/2020/DOT/OŠVA, s příjemcem dotace Rodinné centrum Slunečnice,
z. u., se sídlem Bezručova 928, Beroun-Město, 266 Ol Beroun, IC: 26615509, v předloženém

znění. Předmětem dodatku je změna způsobu realizace projektu.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. zajistit přípravu a předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání Zastupitelstva
města Beroun.

Termín: 12. 2.2021

l. 2. v případě schválení Zastupitelstvem města Beroun Dodatku č. 2

k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun ev. č.
108/2020/DOT/OSVA zajistit jeho uzavření s příjemcem dotace Rodinné centrum

Slunečnice, z. u., se sídlem Bezručova 928, Beroun-Město, 266 Ol Beroun, IC:

26615509, v předloženém znění.

Termín: 15. 3.2021

K tomuto bodu programu byla přizvána Ing. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit.

lna. Boldi uvedla, že se jedná o technickou záležitost ve vztahu k dvouleté dotaci, kterou RC
Slunečnice vloni obdrželo. Dodatek řeší částečnou změnu formátu realizace akci v roce 2021.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Ing. Pavla Dvořáková

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

12. 45/60/RM/2021 Přezkoumání hospodaření města Beroun za rok 2020

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Marcela Maršíková

I. Rada města rozhoduje

zadat přezkoumání hospodaření města Beroun za rok 2020 auditorovi.

II. Rada města souhlasí

s uzavřením Smlouvy o vykonání přezkoumání hospodaření s auditorskou společností TOP
AUDIT BOHEMIA, a. s., IC 260 29 057, se sídlem Vřesovická 429/5, Praha 5, PSČ 155 21, v

předloženém znění, za celkovou cenu 100 000,- Kč vč. DPH.
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III. Rada města ukládá

Ing. Marcele Maršíkové, vedoucí finančního odboru, zajistit administraci související s
uzavřením smlouvy dle bodu II.

K tomuto bodu programu byla přizvána Ing. Maršíková, vedoucí finančního odboru.

Inq. Maršíková uvedla, že přezkoumání hospodaření provádí pravidelně auditor Ing. Jiří Šmíd.
S jeho prací je velice spokojena, auditor spolupracuje a metodicky vede činnost finančního odboru
po celý rok.

Předkladatel: Ing. Marcela Maršíková

Zpracovatel: Ing. Marcela Maršfková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

13. 46/60/RM/2021 Poskytnutí dotace - ZO ČSOP ROKYCANY - projekt "Zajištění péče o
zraněné, nemocné či jinak handicapované volně žijící živočichy na území správního
obvodu města Beroun", místo realizace Záchranná stanice živočichů Rokycany
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
RNDr. Jitka Ciroková

I. Rada města souhlasí

s poskytnutím účelové neinvestiční dotace v celkové výši 15 000,- Kč z rozpočtu města

Beroun příjemci ZO CSOP ROKYCANY, se sfdlem Svermova 748, Nové Město, 337 Ol

Rokycany, IC: 00113239, na projekt "Zajištění péče o zraněné, nemocné či jinak
handicapované volně žijící živočichy na území správního obvodu města Beroun", s místem

realizace Záchranná stanice živočichů Rokycany, v roce 2021 a s uzavřením veřejnoprávní
smlouvy o jejím poskytnutí za předpokladu, že Zastupitelstvo města Beroun schválí rozpočet
na rok 2021.

II. Rada města ukládá

vedoucí odboru životního prostředí RNDr. Jitce Cirokové zajistit uzavření veřejnoprávní
smlouvy o poskytnuti dotace.

Termín: 31. 3. 2021

K tomuto bodu programu byla přizvána RNDr. Ciroková, vedoucí odboru životního prostředí.
RNDr. Chalupová uvedla, že dotace ve výši 15 tis. Kč byla záchranné stanici poskytnuta i vloni.

Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková

Zpracovatel: Bc. Dita Blahovcová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

14. 47/60/RM/2021 Poskytnutí dotace Českomoravské myslivecké jednotě, z.s., okresnímu
mysliveckému spolku Beroun

I. Rada města souhlasí

s poskytnutím účelové neinvestiční dotace v celkové výši 7. 000,- Kč z rozpočtu města Beroun
příjemci Českomoravská myslivecká jednota, z.s., okresní myslivecký spolek Beroun, se
sídlem Na Drážkách 328, Beroun - Město, 266 Ol Beroun, IČ: 67777023, na konání
chovatelské přehlídky trofejí a soutěže pro děti a mládež "Zlatá srnčí trofej", které pořádá
tento spolek v roce 2021, a s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí za
předpokladu, že Zastupitelstvo města Beroun schválí rozpočet na rok 2021.

II. Rada města ukládá
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vedoucí odboru životního prostředí, RNDr. Jitce Cirokové, zajistit uzavření veřejnoprávní

smlouvy o poskytnutí dotace.
Termín: 31. 3.2021

K tomuto bodu programu byia přizvána RNDr. Ciroková, vedoucí odboru životního prostředí.

RNDr. Ciroková uvedla, že vyúčtování dotace pro rok 2020 bylo vyhotoveno, soutěž pro děti Zlatá

srnčí trofej se neuskutečnila, v srpnu 2020 byla pouze výstava trofeji.

Předkladatel: RNDr. Jitka drakova

Zpracovatel: Stanislava Hrudková

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni; Přijato

15. 48/60/RM/2021 Odpady - "třídící sleva" - pověření pro společnost AVE CZ odpadové
hospodářství, s. r. o.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

RNDr. Jitka Ciroková, Ing. Jan Fadljevič

I. Rada města souhlasí

s pověřením společnosti AVE CZ odpadové hospodářství s. r. o., IC: 49356089, se sídlem
Pražská 1321/38a, 102 00 Praha 10, provozovny Viničná 910, 266 70 Beroun (dále jen "AVE

CZ"), jako operátora svazové služby města Beroun na základě smluvního vztahu mezi městem
Beroun a AVE CZ, aby v souladu s ustanovením § 157 zákona č. 541/2020 Sb., o odpadech,

vůči plátci poplatku jménem města Beroun uplatnil nárok města Beroun a provedl potřebná

jednání v souvislosti s tímto uplatněním nároku města Beroun na zahrnuti komunálního

odpadu, jehož je město Beroun původcem, do dílčího základu poplatku za ukládání

komunálního odpadu na skládkách provozovaných plátci poplatku za rok 2021 v sazbě 500 Kč
za l tunu ("třídící sleva"), v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

l. RNDr. Jitce Cirokové, vedoucí odboru životního prostředí

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 15. 2. 2021

K tomuto bodu programu byla přizvána RNDr. Ciroková, vedoucí odboru životniho prostředí.

Do jednání rady města byl přizván ředitel provozovny AVE Ing. Fadljevič.
RNDr. Ciroková uvedla, že od l. l. 2021 platí nový zákon o odpadech, který stanoví cenu za

ukládání odpadů na skládku 800 Kč za tunu. Zákon umožňuje, aby obce lépe finančně zvládly
přechod na nový systém, uplatnit třídící slevu. Upozornila na písařskou chybu v důvodové zprávě,
kde je uvedeno, že celkové množství odpadů, k nimž město uplatní slevu, nesmí přesáhnout v roce
2021 množství 2 tuny (má být 0,2 tuny) na jednoho obyvatele obce (19 641 obyvatel x 0,2 = 3

928,2 tun).

RNDr. Chalupová uvedla, že společnost AVE je provozovatel skládky. Za město Beroun požádá o
třídící slevu.

lna. Fadljevič uvedl, že každé čtvrtletí bude AVE zpracovávat přehled o množství skládkovaných

odpadů.

Mař. Kus požádal o vysvětlení třetího odstavce důvodové zprávy, kter/ uvádí', že město Beroun je

poplatníkem poplatku za ukládání odpadu na skládku v případě komunálních odpadů, jejichž je
původcem, bez ohledu na to, kdo je v okamžiku předání odpadu na skládku jejich vlastníkem, tedy

i v případě, že je převezme provozovatel zařízení ke sběru odpadů a následně předá na skládku.
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Tento požadavek nebyl vysvětlen a je evidován jako úkol.

lna. Mastná se dotázala, jestli sleva bude uplatněna jen v roce 2021.

RNDr. Ciroková uvedla, že slevu bude možné požadovat do roku 2029, každý rok ale bude
ponížena o jednu setinu.

RNDr. Chalupová připomněla, že bude muset být nová vyhláška o odpadech.

Mař. Kus se dotázal, jak AVE zvládlo zimní údržbu v kalamitní době.
lna. Fadlievič odpověděl, že zimní údržba komunikací proběhla zdárně podle plánu zimní údržby, s
plným nasazením využitelné techniky.

RNDr. Chalupová poděkovaia řediteli provozovny za odvedenou práci.

lna. Mišina uvedl, že úřad odpovídal na připomínky, ty byly neodkladně předávány AVE. Uvedl, že v
pondělí nebyly některé popelnice na Závodí vyvezeny. Dotázal se, zda budou vyvezeny až při
dalším svozu nebo v náhradním termínu.

lna. Fadlievič uvedl, že v ojedinělých případech mohlo dojít k neobsloužení nádoby.

Mqr. Chlumská požádala o pravidelné svozy odpadů z Jungmannovy základní školy i během
distanční výuky. Upozornila, že popelnice nebyiy opakovaně ve středu vyvezeny.

Mař. Tomčo podotkl, že v posledním roce je i z reakcí občanů vidět, že služby AVE jsou na vyšší
úrovni.

lna. Fadlievič byi pochvalou potěšen, bude ji tlumočit.

Předkladatel: RNDr. Jitka drakova

Zpracovatel: Ing. Jan Marek
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

16. 49/60/RM/2021 Zápis č. 1/2021 ze zasedání Komise životního prostředí
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

RNDr. Jitka drakova

I. Rada města bere na vědomí

Zápis č. 1/2021 ze zasedání Komise životního prostředí, konaného dne l. února 2021.

Starostka RNDr. Chalupová provedla zápisem. Upozornila, že na dotaz ohledně nerealizovaných
návrhů komise odpověděla přímo na zasedání komise.

Mgr. KQs k bodu 4. 5. uvedl, že komise byly poučeny, jak mají formulovat text usnesení. U tohoto
bodu chybí v usnesení komu je doporučené.

Proběhla diskuze ohledně světelného smogu z letopočtu svítícího na rozhledně na Městské hoře. Na
dotaz Mgr, Chocové, lak dlouho bude letopočet svítit, odpověděl lna. Mišina, že příště omezeně,
cca do Třech králů.

Dále proběhla diskuze ohledně diferencovaného sečení. Na dotaz Mgr. Kuse, RNDr. ChaluDOvá

odpověděla, že bude použito tam, kde to bude vhodné a doporučené odborníky.
Starostka RNDr. Chalupová předložila radním čiánek z časopisu "Proč ne" profesora biologie Davida
Storcha ohledně životního prostředí.

Předkladatel: RNDr. Jitka drakova

Zpracovatel: Ing. Jan Marek

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasovaní

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

17. 50/60/RM/2021 Výpovědi ze smluv o dílo
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Alexandr Scherber

I. Rada města souhlasí
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s vypovězením smlouvy o dílo ze dne l. 11. 1995, jejímž předmětem je zajišťování ostrahy
objektu Městskou policií Beroun prostřednictvím pultu centrální ochrany, společnosti
LÉKÁRNA NA NÁMĚSTÍ BEROUN s. r. o, IČO 03121798, se sídlem Vít. Málka 949/15, Beroun-

Město, 266 Ol Beroun.

II. Rada města souhlasí

s vypovězením smlouvy o dílo ze dne 2. 8. 1993, jejímž předmětem je zajišťování ostrahy
objektu Městskou policií Beroun prostřednictvím pultu centrální ochrany, České správě
sociálního zabezpečení, Pracoviště pro Prahu a Střední Cechy, IČO 00006963, se sídlem
Sokolovská 855/225, 190 00 Praha 9.

III. Rada města souhlasí

s vypovězením smlouvy o dílo ze dne l. 9. 2003, jejímž předmětem je zajišťování ostrahy
objektu Městskou policií Beroun prostřednictvím pultu centrální ochrany, Střední zdravotnické
škole, Beroun, Mládeže 1102, IČO 00640808, se sídlem Mládeže 1102, 266 Ol Beroun.

IV. Rada města souhlasí

s vypovězením smlouvy o dílo ze dne 15. 4. 2002, jejímž předmětem je zajišťování ostrahy
objektu Městskou policií Beroun prostřednictvím pultu centrální ochrany, společnosti PASCHAL
s. r. o., IČO 61502901, se sídlem Praha 2, Vyšehradská 23/1262, PSČ 12800.

V. Rada města souhlasí

s vypovězením smlouvy o dílo ze dne l. 6. 2004, jejímž předmětem je zajišťováni ostrahy
objektu Městskou policií Beroun prostřednictvím pultu centrální ochrany, společnosti
Medicentrum Beroun, spol. s r.o., IČO 47544384, se sídlem Beroun, Politických vězňů 40.

VI. Rada města souhlasí

s vypovězením smlouvy o dílo ze dne 4. 2. 2008, jejímž předmětem je zajišťováni ostrahy
objektu Městskou policií Beroun prostřednictvím pultu centrální ochrany, společnosti Diatýza
a. s., IČO 15052524, se sídlem Politických vězňů 40, Beroun-Město, 266 Ol Beroun.

l Vil. Rada města souhlasí

s vypovězením smlouvy o dílo ze dne l. 5. 2008, jejímž předmětem je zajišťováni ostrahy
objektu Městskou policií Beroun prostřednictvím pultu centrální ochrany, společnosti TFTAN,
s. r. o., IČO 47548045, se sídlem Plzeňská 485, 267 Ol Králův Dvůr.

l Vlil. Rada města souhlasí

s vypovězením smlouvy o dílo ze dne 19. 7. 2011, jejímž předmětem je zajišťování ostrahy
objektu Městskou policií Beroun prostřednictvím pultu centrální ochrany, Českému
hydrometeoroligickému ústavu, IČO 00020699, se sídlem 143 00 Praha - Komořany, Na
Šabatce 2050/17.

IX. Rada města souhlasí

s vypovězením smlouvy o dílo ze dne 5. 6. 2008, jejímž předmětem je zajišťování ostrahy
objektu Městskou policií Beroun prostřednictvím pultu centrální ochrany, společnosti
Rembrandit s. r. o., IČO 28355202, se sídlem Sokolovská 115, Mařatice, 686 Ol Uherské

Hradiště.

X. Rada města ukládá
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l. Alexandru Scherberovi, veliteli Městské policie Beroun

1. 1. zajistit podání výpovědí uvedeným subjektům.

Termín: 19. 2. 2021

Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že podle výkladu Ministerstva vnitra ČR se obecní policie může
podílet na ochraně majetku prostřednictvím pultu centrální ochrany pouze u majetku, který je ve

vlastnictví obce. Výpovědi se týkají objektů, které nejsou ve vlastnictví města Beroun.

Mgr. Kus se dotázal, zda z této činnosti byl pro město nějaký příjem.

lna. Chalupecký odpověděl, že ano, cca 40 tis. Kč.

Předkladatel: Alexandr Scherber Hlasování

Zpracovatel: Alexandr Scherber

Typ dokumentu: Usnesení

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

18.

19.

51/60/RM/2021 Žádost o pověření k zastupováni

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Pavel Moucha

I. Rada města pověřuje

Ing. Pavla Mouchu, vedoucího odboru hospodářské správy Městského úřadu Beroun k
zastupování města Beroun, IC: 00233129, se sídlem Husovo nám. 68, Beroun-Centrum, 266

Ol. Beroun při uzavírání smluv o připojení a odběru energií (elektrické energie, plynu a vody)

s dodavatelskými společnostmi a distributory na území České republiky, včetně ukončení

těchto smluv a rušení odběrů, a to pro všechny objekty a zařízení v majetku města Beroun.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Pavlu Mouchovi, vedoucímu odboru hospodářské správy

1. 1. zajištění podpisu pověření dle tohoto usnesení.
Termín:

26. 2. 2021

K tomuto bodu programu byl přizvána Ing. Moucha, vedoucí odboru hospodářské správy.

RNDr. Chalupová uvedla, že pověření Ing. Mouchy se týká uzavírání smluv o připojení a odběru
energii s dodavatelskými spoiečnostmi a distributory.

Předkladatel: Ing. Pavel Moucha

Zpracovatel: Mirka Lundquistová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

52/60/RM/2021 Volný návrh zastupitele Ing. Martina Veselého - Poskytnutí většího
prostoru "sloupek zastupitelů" v Radničním listu města Beroun

K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Mgr. Jitka Soukupová

I. Rada města vydává

toto stanovisko k návrhu zastupitele Ing. Martina Veselého - Poskytnutí většího prostoru
"sloupek zastupitelů" v Radničním listu města Beroun:

Rada města Beroun nedoporučuje Zastupitelstvu města Beroun schválit návrh usnesení dle

volného návrhu předloženého zastupitelem Ing. Martinem Veselým.
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II. Rada města ukládá

l. Ing. Zdeňce Slivkové, vedoucí Kanceláře tajemníka

1. 1. zajistit předložení návrhu - Poskytnutí většího prostoru "sloupek zastupitelů" v
Radničním listu města Beroun se stanoviskem rady města k tomuto návrhu

zastupitelstvu města.

Termín: 24. 2. 2021

K tomuto bodu programu byla přizvána Mgr. Soukupová, vedoucí oddělení komunikace a vnějších
vztahů Kanceláře tajemníka.
Mař. Soukupová uvedla, že podobný návrh rada města projednala již v září 2020, kdy nesouhlasila

s navrhovanou úpravou. Vysvětlila, čím se liší již projednaný návrh a tento návrh.
RNDr. Chalupová doplnila, že stávající pravidla jsou vyhovující, navrhovaná úprava by poškodila ty,
kteří chtějí svůj názor prezentovat samostatně.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková

Zpracovatel: Ing. Zdeňka Slivková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

20. 53/60/RM/2021 Uzavření dodatku c. l ke smlouvě o výpůjčce - Naše Zdejcina, z.s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Jindra Nová

I. Rada města souhlasí

s uzavřením dodatku č. l ke smlouvě o výpůjčce ev. č. 0363/2020/VYP/OMI ze dne 2. 7.

2020 na výpůjčku pozemků p.č. 267/1, p.č. 267/2, p.č. 267/3 v k. ú. Zdejcina mezi městem
Beroun jako půjátelem a spolkem Naše Zdejcina, z.s., IČO: 04272757, se sídlem Stradonice
75, 267 05 Nižbor jako vypůjčitelem. Předmětem dodatku je rozšíření předmětu výpůjčky o

pozemek p.č. 269/2 a o části pozemků p.č. 452/1 o výměře 310 m2, p.č. 269/1 o výměře 230
m2 a p.č. 269/3 o výměře 200 m2, vše v k. ú. Zdejcina.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Jindře Nové, vedoucí odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usneseni.

Termín: 12. 3. 2021

RNDr. Chalupová uvedla, že předmětem dodatku je rozšíření předmětu výpůjčky o další pozemky,
za účelem podání žádosti o dotaci na výsadbu oboustranné aleje v lokalitě na Zdejdně. Původně
bylo zamýšleno požádat o dotaci pouze na jednostrannou alej.
lna. Mišina upozornil, aby výsadba byla v souladu s projektovou dokumentací na výstavbu
kanalizace.

Předkladatel: Ing. Jindra Nová

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

21. 54/60/RM/2021 Pronájem garážového stání v budově bez čp/če, která je součásti
pozemku p.č. st. 4083/1 v k.ú. Beroun.
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K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Jindra Nová

I. Rada města souhlasí

s pronájmem garážového stání v budově bez čp/če, která je součástí pozemku p.č. st. 4083/1

v k. u. Beroun za účelem parkování automobilu a s uzavřením smlouvy o nájmu mezi městem

Beroun jako pronajímatelem a K^w^ V||l;i^;;i; m^, bytem |;H||||ň |||§::|i lllilliÍ Poděbrady

jako nájemcem, za cenu 1. 500,- Kč/měsíc/automobil, na dobu neurčitou, s tříměsíční

výpovědní dobou, s účinností smlouvy od l. 3. 2021.

II. Rada města nesouhlasí

s pronájmem garážového stání v budově bez čp/če, která je součástí pozemku p.č. st. 4083/1

v k. ú, Beroun za účelem parkování automobilu a s uzavřením smlouvy o nájmu mezi městem

Beroun jako pronajímatelem a N|;|;:;:;i; K|||s;;;it; |;, bytem |t;i|ii :;;||?:i|;|i? :j?;í;;i Beroun-Město jako

nájemcem.

III. Rada města nesouhlasí

s pronájmem garážového stání v budově bez čp/če, která je součástí pozemku p.č. st. 4083/1

v k. ú. Beroun za účelem parkování automobilu a s uzavřením smlouvy o nájmu mezi městem

Beroun jako pronajímatelem a H^í^í K;;;;i^;:^:; i:;;:; , bytem ;s^;Í^;; ^^:ts;;; W Beroun-

Město jako nájemcem.

IV. Rada města nesouhlasí

s pronájmem garážového stáni v budově bez čp/če, která je součástí pozemku p.č. st. 4083/1

v k. ú. Beroun za účelem parkování automobilu a s uzavřením smlouvy o nájmu mezi městem

Beroun jako pronajímatelem a D;||;|||!|| K;|;J||:ÍK , bytem wwifM |Í^S?|K ̂  Beroun-Město jako

nájemcem.

V. Rada města ukládá

l. Ing. Jindře Nové, vedoucí odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace usnesení a informovat zájemce o pronájem o výsledku losování.

Termín: 12. 3. 2021

Místostarosta Inq. Mišina uvedi, že záměr města pronajmout garážové stání byl zveřejněn od

15. 1.2021 do 1. 2. 2021. K tomuto záměru byly podány čtyři nabídky. Rada města rozhodla
losováním. Z obálek s vloženými čísly byla starostkou města RNDr. Chalupovou vylosována obálka

s číslem čtyři, které bylo pro potřeby losování přiděleno nabídce paní K|i|||i||iti? Vmwm ís.

Tajemník MěU lna. Chalupecký se omluvil, opustil schůzi rady města a odešel na zasedání
finančního výboru.

Předkladatel: Ing. Jindra Nová

Zpracovatel: Alena Daňnová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

22.
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Í5/60/RM/2021 Sleva z nájemného v souvislosti s výskytem onemocnění COVID-19.

K tomuto bodu jednáni byli přizváni:

Ing. Jindra Nová

I. Rada města souhlasí

se slevou z nájemného/pachtovného ve výši 100% měsíčního nájemného/pachtovného po
dobu dvou měsíců (leden, únor 2021) z důvodů ztížených podmínek souvisejících
s nepříznivým vývojem epidemiologické situace v souvislosti s výskytem onemocnění COVID-
19 způsobeného novým koronavirem v jednotlivém případě:

l. Zoltán Cilling, IČO: 75313260, se sídlem Pod Hájem ev. č. 328, 267 11 Vraž ve výši
1. 998,- Kč za pronájem prostor v budově čp. lil, která je součástí pozemku 5961 v k. ú.
Beroun (provozování léčebných rehabilitačních služeb - masáží).

2. Jana Zemanová, IČO: 62943651, se sídlem Talichovo údolí 233, 266 Ol, Beroun -
Beroun-Město ve výši 5. 210,- Kč za pronájem prostor v budově čp. lil, která je součástí
pozemku 5961 v k. ú. Beroun (provozování pedikúry).

3. Dobromysl, z.ú., IČO: 24198412, se sídlem Bezručova 928, Beroun-Město, 266 Ol Beroun
ve výši 11.898,- Kč za pronájem prostor ve 3. patře a ve výši 1. 262,- Kč za pronájem prostor
ve 4. patře v budově č. p. 928, která je součástí pozemku p.č. st. 2068/15 v k. ú. Beroun
(provozování denního stacionáře, ambulantní odlehčovací služby).

4. Rodinné centrum Slunečnice, z. ú., IČO: 26615509, se sídlem Bezručova 928, Beroun-

Město, 266 Ol Beroun ve výši 7. 372, - Kč za pronájem prostor ve 3. patře a 1. 266, - Kč za
pronájem prostor ve 4. patře v budově č. p. 928, která je součástí pozemku p.č. st. 2068/15
v k. ú. Beroun (organizování zájmových a vzdělávacích programů pro děti i dospělé,
provozování dětské skupiny, poradenská činnost).

5. Český lev - Union Beroun, z.s., IČO; 28560353, se sídlem Na Máchovně 644, Beroun-
Město, 266 Ol Beroun ve výši 1. 834,- Kč za pronájem fotbalového areálu Na Ostrově.

6. Petr Nejepsa, IČO: 67744133, se sídlem Zborovské nábřeží 48/25, 266 Ol Beroun -
Beroun-Závodí ve výši 67. 760,- Kč za pacht areálu autokempu Na Hrázi, Beroun.

7. Irena Nejepsová, IČO: 45142238, se sídlem Zborovské nábřeží 49/23, 266 Ol, Beroun -
Beroun-Závodí ve výši 3. 794,- Kč za pronájem části pozemku p.č. 209/25 v k. ú. Beroun
(umístění mobilní plochy sloužící k občerstvení návštěvníkfim in-line dráhy).

8. Miloš Kadeřábek, IČO: 14762447, se sídlem Na Radosti 872/21, 268 Ol Hořovice ve výši

3. 300, - Kč za pronájem části pozemku p.č. 2663/1 v k. ú. Beroun (umístění parkoviště pro
zákazníky Sport baru Homolka).

II. Rada města ukládá

l. Ing. Jindře Nové, vedoucí odboru majetku a investic

1. 1. Seznámit jednotlivé nájemce/pachtýře s usnesením rady města ohledně slevy
z nájemného/pachtovného a zajistit uzavření dodatků k příslušným smlouvám.

Termín: 26. 2.2021
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Mfstostarosta lna. Mišina uvedl, že se jedná o slevu poskytnutou nájemcům, podnikajícím v

prostorách ve vlastnictví města Beroun, v souvislosti s nařízením uzavřít provozovny, jako součást

opatření proti šíření onemocnění Covid-19.

Předkladatel: Ing. Jindra Nová

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

23. 56/60/RM/2021 Uzavření dohody o postoupení práv a povinností ze smlouvy o nájmu

nebytového prostoru ev. č. 0326/2012/NAJ/OMI ze dne 24. 8. 2012, ve znění dodatků
C. l, 2 - NA VYVĚŠENÍ.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Jindra Nová

I. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru města uzavřít dohodu o postoupení práv a povinností ze smlouvy o

nájmu nebytového prostoru ev. č. 0326/2012/NAJ/OMI ze dne 24. 8. 2012, ve znění dodatku
č. l ev. č. 0037/2014/NA3/OMI ze dne 19. 2. 2014 a dodatku č. 2 ev. č. 0276/2015/NAJ/OMI

ze dne 15. 6. 2015.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Jindře Nové, vedoucí odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 15. 2.2021

Místostarosta lna. Mišina vysvětlil důvod zveřejnění záměru města uzavřít dohodu o postoupení
práv a povinnosti ke garážovému stáni č. l.

Předkladatel: Ing. Jindra Nová

Zpracovatel: Alena Daňnová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasovaní

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

24. 57/60/RM/2021 Zrušení usnesení č. 30/59/RM/2021 ze dne 27. l. 2021. Pronájem části
pozemku p.č. 1502/8 v k. ú. Beroun - NA VYVĚŠENÍ.
K tomuto bodu jednáni byli přizváni:

Ing. Jindra Nová

I. Rada města ruší

své unesení č. 30/59/RM/2021 ze dne 27. l. 2021.

II. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru města projednávat pronájem části pozemku p.č. 1502/8 o výměře 60

m v k. ú. Beroun, podle předloženého zákresu, za účelem využití jako zahrada (pozemek je
oplocen).

III. Rada města ukládá

l. Ing. Jindře Nové, vedoucí odboru majetku a investic
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1. 1. zajištění realizace tohoto usneseni.

Termín: 15. 2.2021

Záměr na zveřejnění pronájmu části pozemku p. č. 1502/8 v k. u. Beroun je předložen radě města

znovu z důvodu napravení písařské chyby.

Hlasování

Pro: 6 Proti: l Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

Předkladatel: Ing. Jindra Nová

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usneseni

25. 58/60/RM/2021 Souhlas rady města s uzavřením nájemní smlouvy s Ředitelstvím silnic a
dálnic ČR

K tomuto bodu jednáni byli přizváni:

Ing. Jindra Nová

I. Rada města souhlasí

s uzavřením nájemní smlouvy pro dotčenou část pozemku p. č. 2231/2 v k. ú. Beroun, který je
ve vlastnictví České republiky a s nimž má příslušnost hospodařit Ředitelství silnic a dálnic ČR,
mezi městem Beroun a Ředitelstvím silnic a dálnic ČR, IČ: 65993390, se sídlem Na Pankráci

546/56, PSČ 145 05, Praha 4 - Nusle, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Jindře Nové, vedoucí odboru majetku a investic

1. 1. zajištění plnění tohoto usnesení.

Termín: 26. 2.2021

Místostarosta lna. Mišina uvedl, že předmětem nájemní smlouvy je část pozemku, který bude

využit jako příjezdová komunikace při stavbě nového parkoviště P+R Na Podole.

Předkladatel: Ing. Jindra Nová

Zpracovatel: Jakub Zelinka

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

26. 59/60/RM/2021 Zápis č. 1/2021 z jednání Komise bytové, konaného dne 28. l. 2021

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Jindra Nová

I. Rada města bere na vědomi

zápis č. 1/2021 z jednání Komise bytové, konaného dne 28. l. 2021.

II. Rada města bere na vědomí

předložené nové žádosti o nájem bytu ve vlastnictví města Beroun včetně stanoviska Komise
bytové Rady města Beroun.

III. Rada města schvaluje

plán práce Komise bytové pro rok 2021.

Předkladatel: Ing. Jindra Nová

Zpracovatel: Dagmar Mlčochova

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato
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27. 60/60/RM/2021 Schválení zadávacích podmínek veřejné zakázky " Stavební úpravy ulice
Bezručova - 2. etapa"

I. Rada města schvaluje

předložené zadávací podmínky veřejné zakázky " Stavební úpravy úl. Bezručova 2. etapa"

II. Rada města jmenuje

pro výše uvedenou zakázku komisi pro otevírání obálek s nabídkami a náhradníky členů této

komise, která bude současně plnit funkci hodnotící komise, ||:|:;|;i i|;;;|i|;||; i||s|¥;|; ;s;|:;:||:;||; ||

III. Rada města ukládá

l. Ing. Jindře Nové, vedoucí odboru majetku a investic

1. 1. zajištění plnění tohoto usnesení

Termín: 31. 3. 2021

Mistostarosta Ing._M.islna uvedl, že se jedná o veřejnou zakázku malého rozsahu na realizaci

stavebních úprav ulice Bezručova - 2. etapa.

Předkladatel: Ing. Jindra Nová

Zpracovatel: Petr Chlad

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrzelo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

28. 61/60/RM/2021 Schválení zadávacích podmínek veřejné zakázky "Stavební úpravy ulice
Karla Čapka - l.etapa"

I. Rada města schvaluje

předložené zadávací podmínky veřejné zakázky "Stavební úpravy ulice Karla Čapka - l. etapa"

II. Rada města jmenuje

pro výše uvedenou zakázku komisi pro otevírání obálek s nabídkami a náhradníky členů této
komise, která bude současně plnit funkci hodnotící komise, ;|i:ii;|i:§:;v; swW ÍWM ;^:;:;1
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III. Rada města ukládá

l. Ing. Jindře Nové, vedoucí odboru majetku a investic

1. 1. Zajištění plnění tohoto usneseni.

Termín: 26. 3.2021

Místostarosta lna. Mišina uvedl, že se jedná o veřejnou zakázku malého rozsahu na realizaci

stavebních úprav ulice Karla Čapka - l. etapa.

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

Předkladatel: Ing. Jindra Nová

Zpracovatel: Marek Hubený

Typ dokumentu: Usneseni

29. 62/60/RM/2021 Snížení ceny abonentních parkovacích karet do vymezených oblasti

placeného stání na rok 2021

I. Rada města souhlasí

se snížením ceny parkovacích karet do vymezených oblastí placeného stání (označované jako

modré zóny) na rok 2021 pro právnické osoby a podnikající fyzické osoby, které měly v

průběhu roku 2021 na základě krizových opatření vlády vydaných v době nouzového stavu v
souvislosti s výskytem koronaviru na území České republiky prokazatelně uzavřené své

provozovny v těchto vymezených oblastech, tak, že tyto osoby zaplatí za parkovací kartu do
modré zóny pouze poměrnou část stanovené ceny za rok, připadající na období od počátku

měsíce, ve kterém si parkovací kartu zakoupí, do konce roku 2021.

II. Rada města ukládá

l. místostarostovi Ing. Michalu Mišinovi

1. 1. zajistit realizaci tohoto usnesení.

Termín: 11. 2. 2021

Mfstostarosta lna. Mišina uvedl, že se jedná o podporu podnikatelům, kteří mají z důvodu vládních
opatření proti šíření onemocnění Covid-19 své provozovny zavřené a činnost zakázanou.
Podnikatelé zaplatí pouze poměrnou část ceny parkovací karty na období, na které si parkovací

kartu zakoupí.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina

Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fráňova

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato
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30. 63/60/RM/2021 Informace o naplňování harmonogramu partnerských vztahů za rok

2020. Návrh harmonogramu partnerských vztahů města Beroun na rok 2021

I. Rada města bere na vědomí

informaci o naplňování harmonogramu partnerských vztahů za rok 2020.

Starostka RNDr. Chalupová zhodnotila spolupráci s partnerskými městy Brzeg a Goslar za rok 2020.

Plán na rok 2021 nebyl předložen vzhledem k situaci a opatřením vlády ČR a opatřením sousedních

zemi proti síření onemocněni Covid-19.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková
Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

31. 64/60/RM/2021 Jmenování členů komise školské

I. Rada města jmenuje

Mgr. Evu Drbalovou, Mgr. Pavla Herolda a Mgr. Hanu Kozohorskou členy komise školské.

Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že v komisi školské budou doplněním nových členů zastoupeny

všechny základní školy zřízené městem Beroun.

Mistostarosta Mař. Tomčo uvedl, že je potěšen zájmem o práci v komisi školské.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký
Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasovaní

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

32. 65/60/RM/2021 Vyhodnocení projektu sdílených elektrokol

I. Rada města bere na vědomí

vyhodnoceni projektu sdílených elektrokol za období od zahájení provozu do konce roku 2020

a konstatuje, že projekt plní svůj účel a je velmi pozitivně přijímán veřejností.

II. Rada města ukládá

l. místostarostovi Mgr. Dušanu Tomčovi

1. 1. zajistit předložení vyhodnocení projektu sdílených elektrokol zastupitelstvu města.

Termín: 12. 2. 2021

Mistostarosta Mař. Tomčo uvedl, že report o vyhodnocení projektu sdílených elektrokol předložil na

základě dohody pan Tomáš Karpov, provozní ředitel nextbike Czech Republic s. r.o. Data reflektují
období od zahájení provozu projektu v Berouně do konce roku 2020. Projekt je z hlediska
očekávání i odezvy občanů velmi úspěšný. Lidé pomáhali i při dopadeni vandalů. Vandalizmem se
zabývá Policie ČR. Počet výpůjček byl nad očekáváním, pouze stanice Rehabilitační nemocnice

Beroun, která je v gesci nemocnice tato očekávání zatím nenaplňuje. Z přehledu vyplývá, že 85 %
výpůjček je realizováno v dotované době 15 minut zdarma, což dokumentuje skutečnost, že za
účelem přepravy je ISminutový limit pro Beroun dostačující. Ve spolupráci s Policií ČR proběhly tři
akce, obecně zaměřené na cyklisty. Nejčastější přestupky byly neznalost dopravních předpisů -
jízda po chodníku. Od 13. l. jsou kola dočasně z klimatických důvodů stažena z provozu.
Mař. Chocová se dotázala, zda se data o provozu elektrokol mohou zveřejnit.
Mqr. Tomčo uvedl, že přehledy ano. Nebyla dodána účetní data, která jsou součástí vnitřního
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provozu firmy nextbike.

Mař. Kus uvedl, že z dat lze vyčíst velký zájem, konstatoval, že projekt plní svůj účel a je velmi

pozitivně přijímán veřejnosti. Konstatováni navrhl doplnit jako dalši bod usnesení. Radní s návrhem
souhlasili.

Mař. Tomčo dále informoval o jednání s místostarostou městyse Karlštejn a předsedou Svazku obcí

- Region Dolní Berounka Mgr. Petrem Weberem ohledně zájmu Karlštejna a Dolního Poberouní o

zapojení do projektu sdílených elektrokol.

Místostarosta lna. Mišina poznamenal, že neopomenutelné je nastavení správné ceny a spolupráce

s donátory.

Předkladatel: Mgr. Dušan Tomčo

Zpracovatel: Hana Tučkova

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

33. 66/60/RM/2021 Zápis z jednání komise dopravy č. 1/2021 ze dne 2. 2. 2021

I. Rada města bere na vědomí

zápis z jednání komise dopravy č. 1/2021 ze dne 2. 2. 2021.

II. Rada města pověřuje

starostku města RNDr. Soňu Chalupovou podat bezodkladně stanovisko města, jako vlastníka

navazující infrastruktury, k návrhu dopravního řešení v lokalitě bývalé pískovny v Berouně-

Závodí, který předložila k posouzení na odbor dopravy a správních agend společnost Pod

Klukem s. r. o. a požadovat jako druhé dopravní napojení lokality Pískovna

plánovanou komunikaci vedoucí k lokalitě na golfu a dále k plánované okružní křižovatce U
Zabitého, a na základě dopravního posouzení stávajících komunikací Vojanova a Slavašovská

a doporučení komise dopravy požadovat propojení Vojanovy ulice a křižovatky s ulicí Lidickou

jako jednosměrné.

Zápis z komise dopravy byl předložen radním "na stůl".

K jednotlivým bodům zápisu proběhla rozsáhlá diskuze.

lna. Mastná vysvětlila k bodu 5. 1. Projekt Pískovna návrh dopravního napojení lokality a vyzvala k

podání stanoviska k tomuto bodu.

Mař. Kus uvedl, že lokalita Pískovna je velmi diskutabilní záležitost a navrhl bod nepřejed navát,

ale předložit sofistikované informace do příští schůze rady města za účasti předsedy komise
dopravy.

Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že vzhledem k časové tísni by bod neodkládala. Je třeba

zabezpečit, aby město bylo neopomenutelným účastníkem řízeni.
Místostarosta Ing. Mišina informoval, že oproti územnímu plánu z roku 2017 se v lokalitě změnil

účel využívání a rozsah výstavby. Dále informovat, že po stavebním úřadu bude požadovat seznam

všech vydávaných stavebních povolení, aby komise výstavby mohla včas reagovat.
lna. Mastná navrhla formulaci usnesení: Rada města pověřuje starostku města RNDr. Soňu

Chalupovou podat bezodkladně stanovisko města, jako vlastníka navazující infrastruktury, k návrhu
dopravního řešení v lokalitě bývalé pískovny v Berouně-Závodí, který předložila k posouzeni na

odbor dopravy a správních agend společnost Pod Klukem s. r. o. a požadovat jako druhé dopravní
napojení lokality Pískovna plánovanou komunikaci vedoucí k lokalitě na golfu a dále k plánované
okružní křižovatce U Zabitého, a na základě dopravního posouzení stávajících komunikací Vojanova

a Slavašovská a doporučení komise dopravy požadovat propojení Vojanovy ulice a křižovatky s ulicí

Lidickou jako jednosměrné ve směru do nové zástavby v Pískovně. Radní s formulací usnesení
souhlasili.
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Předkladatel: Ing. Albert Červenka

Zpracovatel: Iveta Brůnová

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

34. 67/60/RM/2021 Program zasedání Zastupitelstva města Beroun

I. Rada města schvaluje

program zasedání Zastupitelstva města Beroun, které se bude konat dne 24. února 2021 od
15,00 hodin v Kulturním domě Plzeňka, Plzeňská 83/48, Beroun-Město.

Starostka RNDr. Chalupová seznámila s navrženým programem zasedání zastupitelstva města
Beroun dne 24. 2. 2021.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová

Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo; O

Usnesení: Přijato

35. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

Starostka RNDr. Chalupová informovala, že v návaznosti na jednání krizového štábu města Beroun

dne 8. 2. 2021 vydala pokyn - Pravidla pro jednání výborů zastupitelstva a komisí rady města v

době nouzového stavu a zhoršené epidemiologické situace.

Dále informovala, že dle sdělení Středočeského kraje lze fínanční prostředky z veřejné sbírky na

podporu chovu medvědů v Berounském medvědáriu použít na veškeré aktivity, související s

chovem medvědů (např. úprava a provoz zázemí, herní pivky atd. ).

Příloha: Dopis hejtmanky DZ 7872/21.

Místostarosta Inq. Mišina informoval, že dle vzoru z města Jihlava se budou připravovat Zásady pro

spolupráci s investor/. Zásady pak budou předloženy ke schválení zastupitelstvu města.

Ing. Mastná to kvitovala, uvedla, že developeři budou dopředu vědět, jakou investici budou

vynakládat.

Místostarosta Mař. Tomčo informoval o jednání s radním pro oblast zdravotnictví Ing. Pavlíkem

ohledně vyčlenění prostoru pro velkokapacitní očkovací centrum proti onemocnění Covid-19.

Vytipován byl objekt Plzeňky, ten se však projevil jako nevhodný vzhledem k nedostatečným

parkovacím kapacitám. Očkováno má být až 500 osob denně. Proběhla diskuze o jiném
alternativním místě. Navržený zimní stadion není využitelný kvůli chladu.

Mař. Chlumská informovala o kladných ohlasech na integrovanou dopravu,

lna. Mišina sdělil, že kraj zvažuje kromě zdražení jízdného a rušení nevytížených spojů také zvýšení
příplatku od obcí.

Mqr. Chocová se dotázala na započatou stavební činnost u "Zagorsku".

lna. Mišina odpověděl, že dle informací z projektu tam má být postaven bytový dům o 34 bytových

jednotkách. Stavební povolení bylo vydáno v říjnu 2020. Jedná se o rekonstrukci a nástavbu
stávajícího objektu.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

36. Závěr
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Po projednání všech bodfi programu ukončila starostka RNDr. Chalupová schůzi rady města v
18. 05 hodin.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

RNDr. Soňa Chalupová

starostka

Ing. Michal Mišina

mistostarosta

Zapisovatelé:

Hana Tučkova

zapisovatelka

Ovéřovaťelé:

Mgr. Eva Chlumská
radní
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